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Dagsorden Skolebestyrelsesmøde 

Til medlemmerne af skolebestyrelsen:  

Lykke Holtze, Jette Menov, Kim Damgaard, Henriette Drevsfeldt, 

Mats Hansen, Linda Høgh, Stine Lolk Hansen, Vivian E. Jørgensen, 

Charlotte Johansen, Sandie Braun, Samuel Høg, Mads Dahl Arvid-

sen 

 

Tirsdag d. 15. november 2022  

Kl. 19.00 – 21.30 

 

Afd. Bøgehøj 

Formandens initialer: LH 

Fraværende: Vivian, Sandie og Samuel 

Referent:  Ledelsen 
 

 

Dagsorden: 

1. Velkommen 

 

2. Bemærkninger til dagsordenen – ingen bemærkninger 

 

3. Korte meddelelser fra ledelsen – Mads 

Det har været en rigtig god start. Glæder sig til samarbejdet.  

- Stillingsopslag er oppe –sidste frist søndag den 20. november - der er stor interesse og 

mange ansøgere kommer på besøg. 

- Henvendelse fra forvaltningen omkring samarbejde med Rynkeby skoleløb – Direktionen 

har en opfordring (anbefaling)til at så mange skoler som muligt deltager. Skolen lægger 

ikke op til sponsorstøtte, det er fonden. Vi skal som skole ikke tage os af sponsorstøtte. 

Tilmelding 9. februar 2023 (på som punkt til næste møde) 

 

Præsentation af skolebestyrelsen bordet rundt. 

 

4. Elevrådene - Ikke til stede. Der var ikke noget nyt fra elevrådene fra indskolingen eller 

mellemtrinnet på begge matrikler. 

 

5. Temadrøftelser  

            -Evaluering af sammenlægning 7. årgang 

Bordet rundt.  

Spørgsmål: Er det en god ide at ryste klasserne sammen på kryds og tværs? De søger sta-

dig dem de kender, så giver det mening? Kunne man bibeholde de klasser der fungerer 

godt? Kan man nøjes med at fordele børnene fra Rolfsted? 

Input: 

- God gavn af at klasserne var nye – nye venskaber. Brobygning er vigtig. 

- Godt at starte på en frisk, Godt med nye klasser 

- Stor skole – godt med brobygning. Samarbejdet giver god mening og de lærer hinanden at 

kende og det giver gode nye klasser hvor alle er mere lige.  

- Ikke en god ide kun at dele Rolfstedbørnene ud på tre klasser. Det vil formentligt be-

tyde, at flere forældre fra afd. Rolfsted vælger et andet sted at sende deres børn hen. 

Samarbejdet starter først efter jul – kunne det starte før, f.eks. allerede i 4. klasse? Der 

skal et tættere samarbejde i gang på tværs af matriklerne. Det vil være en god idé at 
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samstemme fx brug af lektiebog i aula bruges, så eleverne er vant til samme system alle 

sammen. 

 

- kan være godt for klasserne at blive delt op og fordelt på ny. 

- Som forældre ville det være rart at vide mere om de børn der kommer, lære hinanden 

(forældre) bedre at kende. 

- på grund af corona har samarbejdet være mindre de sidste par år. Der er et samarbejde 

mellem lærerne vedr. årsplaner.  

- Hvis vi starter tidligere, ville flere måske vælge 7. klasse til – når de kender og ved hvad 

det er de kommer over til. Kunne samarbejdet gå begge veje – at Bøgehøj besøger Rolf-

sted? 

- Der er arrangementer på begge matrikler i SFO.  

-  Flere fællesarrangementer i skoleregi. Motionsløb fælles for hele skolen – området ved 

Tarup-Davinde kunne måske benyttes. Så mødes alle på ”neutral grund”. 

- Kunne man spørge forældrene om, hvad de oplever ved klassedannelser? 

- Flere forældre arrangementer. Italesætte skolen som én skole - Broskolen. 

-Hvis vi vil stå frem som én skole, så giver det ingen mening, at elever og forældre først 

skal møde hinanden i 7. klasse. 

 

Ledelsen taler sammen om ovenstående ideer og arbejder videre med forslagene. Punktet 

sættes på dagsordenen til marts. 

 

-Klasseture med overnatning 

Der mangler klare retningslinjer for ture ud af huset – er overnatningsture tilladt?  

Der har været forespørgsel om en tur til Mandø med overnatning. Det ligger desværre så 

langt væk, at skolens økonomi ikke kan bære kørselspenge til lærerne. 

Der er stadig ikke økonomi til overnatninger. Forældreråd kan arrangere i weekenden – dog 

uden lærere.  

Nogle klasser har været afsted – dog i nærheden. F.eks. Zoo, Bittenhus – tæt på hvor læ-

rerne kan køre frem og tilbage.  

Pædagogisk indhold – fagligt indhold – lærerne er med i arbejdstiden – forældrene overta-

ger og overnatter med klassen. Det er også muligt, at forældrene starter turen efter sko-

letid den ene dag, og lærerne derefter overtager eleverne ved skoletidsstart den næste 

dag. 

Skolen vil rigtig gerne tage imod alle de muligheder, som forældrene kan tilbyde i form af 

ture og aktiviteter, men samtidig skal vi passe rigtig meget på, at der ikke bliver gjort for 

stor forskel på klasserne. Det skal ikke kun være de ressourcestærke klasser, der har mu-

lighed for at komme ud af huset. Vi skal finde en balancegang, hvor det ikke afhænger af, 

hvilke forældre der er i klassen eller hvilken klasselærer man har fået.  

 

PAUSE 

 

-Evaluering forældremøder 

Hvad var godt? Hvad var skidt? Skal noget ændres? 

Input: 

- uheldigt at der er sammenfald med forældremøderne. Der skal kun være møde for én år-

gang pr. dag (udskolingen undtaget) – det gælder også på tværs af matriklerne, idet foræl-

dre kan have børn på begge afdelinger. 
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- føler man tager lærerens tid. 

            - God snak om frokostordningen. 

 

Forslag om videopræsentation på nogle møder (sættes på til bestyrelsesmødet i marts). 

Det er vigtigt, at bestyrelsen deltager i møderne på 0., 4. og 7. årgang. De øvrige årgange 

kan måske klares med videopræsentationer medmindre der er noget vigtigt, vi skal have 

kommunikeret ud til forældrene.  

Det kan være godt at komme 10 minutter før mødet, så man har mulighed for at hilse på 

forældrene. 

Det kunne være rart med lidt mere tid på møderne. 10-15 minutter, så man havde mulighed 

for dialog med forældrene – hvis det ønskes. Dette kunne måske lade sig gøre, hvis der 

blev afholdt to forældremøder om året. Så kunne vi deltage om foråret i stedet for efter-

året. Dette ville også give lærerne bedre tid på årets første forældremøde. 

Det er vigtigt, at møderne bliver fordelt nogenlunde ligeligt mellem forældrerepræsentan-

terne. 

 

Ønske om mulighed for to forældremødet om året fra næste skoleår. Dette har været et 

ønske fra mødet med kontaktforældrene, og bakkes fuldt ud op af bestyrelsen. Måske 

kunne man så nøjes med kun én skole-hjem-samtale om året på årgange, hvor det giver me-

ning. 

Det er også et stort ønske fra forældrene, at forældremøderne indeholder dialog og ikke 

så meget monolog. Forældrene kommer oftest for at høre noget om klassens/barnets triv-

sel – og ikke så meget for at gennemgå årets læseplan. Lærerne kunne måske overveje at 

sende noget af materialet ud til forældrene på forhånd, så kan de stille spørgsmål hertil, 

hvis der er noget, de vil vide. Så kan tiden i stedet for bruges på noget andet. 

           

  

-Planlægning af møde med forældrekredsen (forår 2023) 

Økonomien er stram og derfor dropper vi oplægsholder Markante forældre, Rikke Yde 

Tordrup – foredrag 18.500kr. 

Det blev aftalt, at vi dropper mødet med forældrekredsen i januar måned. I stedet forsø-

ger vi at indkalde til noget dialog med bestyrelsen til årsmødet i april. 

 

 

6. Efterretnings- og orienteringssager 

 

-Økonomi 

Orientering om Økonomi. Der har været afholdt økonomimøde. Underskuddet er lidt større 

end forventet. Der udarbejdes en handleplan.  

 

-Dialogmøde med Opvækst & Læring den 31. oktober 2022 (orientering) + opfølgende inspi-

rationskonference den 2. december 2022 

Inddragelse af bestyrelsernes tanker om inklusion (Mads, Vivian, Lykke) opfølgning fredag 

d. 2/12 kl. 9-15 – Hvem vil med? 

 

 

-Den nye meddelelsesbog og skoleudviklingssamtaler – udskydes til 14. december 
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7. Evt. 

Forældrehenvendelse – hvorfor skal børnene i indskolingen have Chromebook i tasken sam-

men med rigtig mange bøger.  

 

 

 

Lykke Holtze                                  Mads Dahl Arvidsen 

   Formand                   /                   Skoleleder 
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